



Referat fra styreseminaret 25.11.2023

STED: TEAMS
 DELTAGERE: Anette, Nina, Monica, Jan Even, Anne Lise, Liz, Stine, Christian og Elizabeth. Fra komiteene: Hege B.T., Maria F., Anette G., Torill M., Ann- Mari P., Kathrine R.M., Marte S., Marianne A., Anne T., Lill L., Hege J., og Kristin H T. Møteleder: Jon G. Olsen

Forfall/ikke møtt

Møtestart 10.00

Referent: Elizabeth

Distribueres pr. e-post til:

Styret: styret@stovnerhundeklubb.no – Agility, ak@stovnerhundeklubb.no - Drift:

drift@stovnerhundeklubb.no – Bruks: bhk@stovnerhundeklubb.no – LP:

lp@stovnerhundeklubb.no – Rally: rl@stovnerhundeklubb.no

	Innledning av styreleder Godkjenne dagsorden: OK Velge møteleder: Jon G. Olsen.	
SAK 1	<p>Årshjul – viktig – Hvor det holdes/ halv eller hel hall/ hele dagen eller fra hvilke klokkeslett/ prøve å holde klubbmesterskapene i sommerhalvåret på Lillo.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Januar <ul style="list-style-type: none"> 1. januar: søke om tilgang til bommen på Lillo. 13. og 14. januar: Agility/stevne – Kløfta – hel hall 27. og 28. januar: Lp/stevne – Kløfta – hel hall • Februar <ul style="list-style-type: none"> 3. februar: AG/Lag-Stevne – Kløfta – hel hall • Mars <ul style="list-style-type: none"> 3. mars: AG/Stevne – Kløfta – hel hall. 16. mars: RL/Stevne – Kløfta – hel hall • April <ul style="list-style-type: none"> 6. og 7. april: LP- kurs – Kløfta – ½ hall 13. og 14. april: AG/Stevne – Kløfta – hel hall. 27. og 28. april: Rally Nybegynnerkurs - Kløfta – 1/2 hall • Mai <ul style="list-style-type: none"> Mai: Bruks har treningsgruppe og kurs i spor/feltsøk/rundering - Hvaltjern 4. og 5. mai Agility nybegynnerkurs i hel hall 21. mai: Bruks, kveldsstevne - Hvaltjern 23. Mai: Rally/Klubbmesterskap – 1/2 hall • Juni <ul style="list-style-type: none"> 1. juni: Bruks har stevne i spor - Hvaltjern 8.+9. juni: Rally uttaksstevne – Kløfta – hel hall 21. og 23. juni: AG/Stevne – Finstadbru Juni: Bruks har kurs i brukslydighet 	



	<ul style="list-style-type: none"> • Juli • August August: Bruks har treningsgrupper i Spor/feltsøk/rundering - Hvaltjern Bronsemerkekurs LP – Lillo • September 8. og 9. september: Rally/kurs – ½ hall 15. september: Bruks har sporstevne - Hvaltjern 21. og 22. september: AG/stevne – Kløfta – hel hall • Oktober 13. oktober: Bruks har stevne i rundering - Hvaltjern 19. oktober: RL/Stevne – Kløfta – hel hall • November 2. og 3. november: AG/stevne – Kløfta – hel hall 10. november: LP/Stevne – Kløfta – hel hall • Desember 5. desember: LP - Klubbmesterskap/juleavslutning – Kløfta – 1/2 hall? 7. desember: AG/lagstevne – Kløfta – hel hall 	
SAK 2	<p>Kursansvarlig i hver komite som har ansvaret for basiskursene For å holde basiskursene må man være trinn 1 instruktør utdannet fra NKK. Valpekurs, unghundkurs og bronsemerkekurs. Man kan ikke dømme sine egne elever så bronsemerket må dømmes av en annen med trinn 1. AG: Anette Gjerding LP: Nye komitemedlemmer fra nyttår, tar det opp på første møte, melder fra til styret så fort som mulig. Rally: Pia Enz Flåten og Heidi Torbal Bruks: Marianne H. Assersen Bruks vil gjerne bruke andre instruktører enn de som er utdannet trinn 1 fra NKK på basiskursene. Sette det opp som styresak på neste møte.</p>	
SAK 3	<p>Inntaksstopp/ventelister En felles venteliste RL/LP/bruks til halltrening. Det fylles på når noen sier ifra seg plassen. Hvordan skal vi håndtere dette videre? Rutiner rundt dette. Inntaksstoppen: Hvordan skal vi håndtere hvor mange vi har plass til i hver gren? Noen kommentarer fra diskusjonen: Vi har en felles venteliste for LP/Bruks/Rally. Etter hvert som noen faller fra så fyller styret opp plassen fra denne listen. 30 på venteliste pr dags dato. Agility har egen venteliste. 25 på venteliste pr. dags dato. Dette fungerer bra, syns komiteene. Det er veldig greit at styret sender en mail til komiteene når en slipper inn nye medlemmer da ikke alle leser det på websiden vår. (Anette følger opp) Det ser ut som det fungerer ganske bra slik vi gjør det i dag. Flere klubber har ventelister. Skal man prioritere de som har vært i klubben før, de som holder kurs for klubben?</p>	



	<p>Bruks sier: Komiteleder går inn og kommenterer de som står på ventelistene, f.eks. en som bidrar mye holder kurs, hjelper til på stevner, gamle medlemmer som har vært uten hund etc. Ha strenge kriterier.</p> <p>Agility har et system når man melder seg på partitreninger så må man sette seg på når man kan jobbe. Fungere ganske greit. Vi er en frivillig organisasjon og trenger at alle bidrar.</p> <p>Styret tar imot det komiteene har sagt og tar det opp på vurdering etter kvartal 1 sammen med komiteene.</p>	
SAK 4	<p>Holde kurs andre steder enn i hallen</p> <p>Da mister vi mange penger, inntekt til klubben. Ha en minimumsgrense på inntekt. AG holdt et kurs i Kongsvingerhallen en helg. Mye penger å tjene på kurs, ca. 30.000,- og summen blir mye mindre når man må betale for en annen hall.</p> <p>Kommentarer: Bare agility som kan tjene så mye penger på kurs. Kan holde kurs, men utenfor kvartal 1 og 4.</p> <p>Rally mener at det kan holdes kurs i hallen på sin halvdel.</p> <p>Agility mener at det er mest trykk i hallen i kvartal 1. Komiteleder har telt opp hvor mange som trente i de forskjellige grenene i kvartal 1 og 4 i 2022.</p> <p>Bruks kommer med et forslag om at styret vedtar at det ikke skal holdes kurs i hallen i kvartal 1 og 4. Styret tar det på neste styremøte.</p>	
SAK 5	<p>Oppdaterte lister i rally/bruks/lydighet.</p> <p>Det er hvert år endel som hopper av i januar som ikke har gitt beskjed, og flere som får faktura og ikke betaler og lager mye ekstra byråkrati og trøbbel. Komiteene må gi beskjed til medlemmene at de ikke skal betale på vips.</p> <p>Forslag 1: Det sendes ut skjema i starten av desember/slutten av november hvert år for påmelding for påfølgende trenings år.</p> <p>Forslag 2: Det må opplyses bedre om folk ønsker å gjøre endringer må de ta kontakt med komiteer innen 20 desember.</p> <p>Vedtak: Alle går for forslag 1, dette sendes ut til de som trener pr. dags dato. Ha med på dette skjemaet at må man stille seg til rådighet for å hjelpe til på stevner.</p>	
SAK 6	<p>Ny hall</p> <p>Funnet flere andre steder som vi kan trene i. Hvor langt er man villig til å kjøre til trening? Hvor mye skal dette koste? Hvordan skal vi finansiere en ny hall? Må ha flere stevner, partitreninger. Styret trenger innspill fra komiteene om hva de mener om dette da det må jobbes mere med flere medlemmer, stevner og kurs etc. Styret sender et spørreskjema til komiteene som de svarer på og også kommer med flere innspill.</p> <p>Styret sender saken inn til årsmøte og ønsker innspill fra alle komiteer i forkant av dette.</p>	
SAK 7	<p>Regnskap/Budsjett</p> <p>Anette sender over budsjett til alle grenene slik at de kan kommentere og revidere. Husk å ta med konto 5000 som er godtgjørelse for komitemøtene. Hver komite kan sende inn revidert budsjett etter dette møtet, <u>frist 10. desember</u>.</p>	
SAK 8	<p>Forslag fra AG angående gjerdene på Lillo</p> <p>Rally+bruks tar gjerdene ut til våren 24, Lydighet tar de inn igjen høsten 24 og Ag tar de ut igjen våren 25.</p>	



	<p>Hege lager et forslag hvor ansvaret med arbeidet med gjerdene gjøres på rundgang mellom komiteene. Husk at basiskursene kanskje starter først - komiteene sier ifra når de starter.</p>	
SAK 9	<p>Kan man booke seg på flere grener samtidig. Skal det være personer eller hunder som bookes? Man kan ikke booke seg på både Rally og LP samtidig, men man kan gjøre det etter hverandre. 1 time Rally og 1 time LP. På kveldstrening kan man kun booke seg 1 gang. Forandre kveldbookingen til 1 times booking? Kan kun bookes 3 timer sammenhengende på en dag. Et system som håndhever reglene vi har satt. Konklusjon: Man kan ikke booke seg på 2 grener samtidig. En påminnelse om reglene som gjelder til medlemmene våre sammen med avklaring om man skal trene kommende år. Anette tar en dialog med LP/Rally.</p>	
SAK10	<p>LP/RL torsdags kveldene. Styret registrerer at det kommer klager, misnøye ang torsdag kveld, spesielt da at folk fra RL går over og varmer opp på LP siden. Flere personer trener både LP/RL i samme tidsrom. (booker seg på begge sider.) Om vi ikke kan komme til noen fornuftig enighet om å prate til hverandre på en god måte så foreslår styret at til årsmøtet søkes det om å endre treningstidene slik at: Rally får full hall 18-20 og LP 20-22 torsdag. Også at det kan byttes på hvert halvår hvem som har først og sist. På denne måten vil vi fjerne dette uromomentet som stadig kommer opp. Konklusjon: Kveldstreningene fortsetter som før.</p>	
SAK 11	<p>Agilityhengeren Hengeren er allerede flyttet så nærme containeren som mulig.</p>	
SAK 12	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Gjestetrening: De som har med gjest må betale inn 300,- på forhånd til grenen. • Partitreningene er gjort om til kurs slik at man kan søke studieforbundet om støtte. Det må være 75% frammøte og minst 4 stykker i minst 4 timer. • De som begynner å trene sent i semesteret f. eks i desember må betale 1000 kroner. • Hege videresender mail til grenene, når komiteene svarer på disse så fjern Hege fra mottakerlisten. 	